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حاج صفی در یک قدمی لیگ یونان
گــروه ورزش : بازیکنــی کــه به بمب 
نقل و انتقالاتی دو باشــگاه سرشناس لیگ برتر 
تبدیل شــده بود حــالا تنها یــک گام با ادامه 
حضــور در فوتبال اروپا فاصله دارد.احســان 
حاج صفی ملی پوش سرشناس فوتبال ایران که 
بعد از جدایی از باشــگاه آلمانی در تیررس دو 
تیم اســتقلال و ســپاهان قرار گرفته بود، حالا 
تنهــا یک گام با ادامه حضــور در فوتبال اروپا 
فاصله دارد چون خبر می رســد این بازیکن در 
آستانه توافق با یک باشــگاه یونانی قرار دارد.
بنابه اعلام نزدیــکان حاج صفی این بازیکن با 
تلاش هــای مدیربرنامه اش به احتمال فراوان تا 
چنــد روز آینده به عنوان هم تیمی جدید کریم 
انصاری فرد پیراهن پانیونیوس در لیگ یونان را 
برتن خواهد کرد تا همچنان یکی از لژیونرهای 
ایرانی حاضر در اروپا قلمداد شود.در صورت 
رسمی شــدن این اتفاق دو باشگاه استقلال و 
سپاهان با شــوک بزرگی روبه رو خواهند شد 
چــون امیدوار بودند با جذب حاج صفی هم از 
نظر روحی روانی، هم از نظر فنی تیم های خود 
را برای لیگ شانزدهم تجهیز و تقویت کنند. اما 
حالا باید بدون این بازیکن راهی لیگ شانزدهم 

شوند.

چرا شهباززاده 
این قدر برای استقلال مهم است؟

گــروه ورزش : علیرضا منصوریان روی 
سجاد شــهباززاده حســابی ویژه باز کرده اما 
قدرتی ترین فوروارد و کلاسیک ترین مهاجم 
آبی ها خیلــی تمایلی به ماندن ندارد. او ترکیه 
را بهانه کرده اما بسیاری معتقدند سجاد بعد از 
تغییرات در اســتقلال ، فقط می خواهد فسخ 
کنــد و در این تیــم نماند.مهاجم تحصیلکرده 
استقلال که خیلی خوب دریبل می زند ، فوتبال 
فیزیکی اش عالی است ، شوت خوب می زند 
و در سرزنی هم تبحر دارد ، بازیکنی است که 
وقتی در تمرینات نخست استقلال حاضر شد 
، منصوریان ذوق زده به دوســتانش گفت:»یک 
ســجاد آماده دارم که آن جلو ، تیمم را بالا نگه 
می دارد. او را این قدر دوست دارم که برایش 
می خواهم با دو فوروارد بازی کنم.« این حرف 
هــا را منصوریانی می زند که عادت به بازی با 
تک مهاجــم دارد و در نفت بازی های دفاعی 
تیمش معروف بــود. او البته خودش هم گفته 
در اســتقلال باید با ســبک دیگری بازی کند . 
اینجا تماشــاگر فوتبال دفاعی را نمی پسند و 
حمله دوســت دارد .منصوریان به همین دلیل 
است که روی سجاد حساب ویژه ای باز کرده 
چون اطمینان کامل ندارد که علی قربانی بتواند 
در جمع آبی های پایتخت از همان بازی های 
نخســت ، کار فــوروارد راس را در تیم بازی 

کند .

پیروزی هیرنوین 
با گلزنی قوچان نژاد

گروه ورزش : مهاجم تیم ملی کشــورمان 
در اولیــن بــازی خــود برای تیــم جدیدش 
درخشــش خوبی داشــت.رضا قوچــان نژاد 
مهاجم ملی پوش کشــورمان که بــه تازگی به 
تیم سابق هیرنوین هلند پیوسته است در اولین 
حضورش  در دیداری دوستانه مقابل اف سی 
امن با نتیجه 5 بر یک به پیروزی رســیدند.در 
این دیدار قوچان نژاد نمایش فوق العاده داشت 
و موفق شــد برای تیمش 2 گل در دقایق 7 و 
35 بزند. این اولین حضــور قوچان نژاد برای 

تیم جدیدش بود.

گزینه های جانشینی طارمی 
به برانکو معرفی شدند

گــروه ورزش : مســئول نقل وانتقالات 
باشگاه پرســپولیس گزینه های جانشینی مهدی 
طارمی را به ســرمربی این تیــم معرفی کرد.
محمد ترکاشوند بعد از حضور در محل اردوی 
سرخپوشــان در اوکراین طی نشستی با برانکو 
ایوانکوویــچ نام چند مهاجم معرفی شــده به 
باشــگاه پرســپولیس را به وی اعلام کرد. در 
چند روز اخیر مهاجمان زیادی از کشــورهای 
مختلف به مسئولان باشگاه پرسپولیس معرفی 
شدند که تعدادی از آنها گلچین شده و از طریق 
ترکاشوند به برانکو معرفی شدند.مهاجمانی از 
کشــورهای ایتالیا، صربســتان، هلند به باشگاه 
پرســپولیس معرفی شده اند و چند گزینه هم از 
طریق واسطه های اهل کرواسی به خود برانکو 
معرفی شده اند که قرار است از بین این نفرات 
در نهایت یکی انتخاب و برای جذب وی اقدام 
شود. در این بین کارنامه رالف سئونتینس، آقای 
گل ژوپیلر لیگ هلند بــه مراتب بهتر از دیگر 
گزینه های مطرح شده است و از این رو شانس 
این بازیکن برای پیوستن به جمع سرخپوشان 

زیاد است.

حمله مجدد هواداران پرسپولیس 
به رضائیان

گــروه ورزش : هواداران پرســپولیس 
در صفحه مجازی به مدافع پیشــین تیم خود 
حمله و به وی توهین کرده اند.هرچند مهدی 
طارمی و رامین رضائیان جمعه شب با انتشار 
پیامی از هواداران پرســپولیس به خاطر نحوه 
جدایی خود معــذرت خواهی کردند ولی به 
نظر می رســد این معذرت خواهی نتوانســته 
هواداران این تیم را راضی کند.رضائیان چند 
ســاعت بعد از انتشــار پیام معذرت خواهی 
از هــواداران پرســپولیس، متنی را در صفحه 
شخصی خود درباره هادی نوروزی منتشر و 
از کاپیتان پیشین پرسپولیس به عنوان بازیکن 
با اخلاق و دوست داشــتنی یاد کرده است.
با این حــال واکنش ها به ایــن پیام رضائیان 
که گویا قصد آشــتی با هواداران پرسپولیس 
را دارد، منفی بوده اســت. تعــداد زیادی از 
طرفداران تیم پرســپولیس با حمله به صفحه 
شــخصی رضائیان، توهین های عجیبی را نثار 
مدافع پیشین خود کرده اند. تعداد زیادی هم 
این کار را روشــی منســوخ برای به دســت 

آوردن دل هواداران دانسته اند.

رضایی: خادم به هادی 
قول المپیک نداده بود

گروه ورزش : مدیر تیمهای ملی کشــتی 
آزاد می گوید رســول خلدم به هادی نگفته که 
برای المپیک انتخاب شــده بلکه این موضوع 
برداشت شخصی خود پرویز هادی بوده است.
علیرضا رضایی در مورد اظهارات پرویز هادی 
که مدعی شــده است، خادم به وی اعلام کرده 
المپیکی هســتی، اظهارداشت: من در این مورد 
با هادی صحبت کردم و متوجه شــدم، هادی 
اســتنباط شخصی اش از صحبت های خادم را 
رسانه ای کرده در حالی که وی مستقیماً چنین 
مطلبــی را با هادی  مطرح نکرده بود.رضایی با 
بیان این مطلب افزود: هادی به من گفت خادم 
بعد از مسابقات ارمنستان ضمن تذکر در مورد 
اشــکالات فنی من، اعلام کرد که باید در این 
مدت باقیمانده تا المپیک در  اردو اشــکالاتت 
را برطــرف کنی، اما صراحتــا به من نگفت تو 
انتخابی، بلکه برداشت من از حرف او این بود 
که من المپیکی شــده ام.رضایــی ادامه داد: از 
این برداشــت هادی تعجب کردم ، چون همه 
ما خادم را می شناسیم و با شیوه کار او آشناییم. 
او امکان ندارد تا قبل از تصمیم شــورای فنی 
کشتی آزاد به نفرات واجد شرایط اعلام کند که 
انتخاب شده هستید.رضایی تصریح کرد: نکته 
جالب اینکه این صحبت را خادم در ارمنستان 
بعد از هادی، عیناً با کمیل قاســمی و علیرضا 
کریمی هم داشــته، یعنی زمانبندی برنامه های 
همه کشــتی گیران مدعی پوشــیدن لباس تیم 
ملی، با هدف گذاری المپیک تنظیم شده است، 
و با هادی و کمیل قاســمی نیز به همین نحو با 
هدف گذاری المپیک برای رفع اشکالات فنی 

صحبت شده است.

منظمی: مقام هفتم نتیجه خوبی است
گروه ورزش : مدیر تیم های ملی والیبال 
گفت: مقام هفتم و باقی ماندن در ســطح یک 
است.امیرحســین  نتیجه خوبی  لیگ جهانــی 
منظمــی درباره عملکــرد تیم ایــران در لیگ 
جهانــی اظهار کرد: بــا توجه به فشــار زیاد 
پیکارهای انتخابی المپیک و همچنین سفرهای 
زیادی که تیم ملــی قبل و حین برگزاری لیگ 
جهانی داشــت به نظرم عملکــرد ایران خیلی 
خوب بود و همین که توانستیم در مکان هفتم 
و ســطح یک بمانیم نتیجه خوبی اســت.وی 
تصریح کرد: مهم ترین هدف ما کســب سهمیه 
المپیک بود که خدا را شــکر به آن رسیدیم و 
لیگ جهانی بیشتر حکم دیدارهای تدارکاتی و 
شناخت بیشــتر کادر فنی از بچه ها را داشت.
منظمــی با بیان اینکه بعد از بازی با آرژانتین به 
ملی پوشــان تا روز جمعه استراحت داده شد، 
افزود: الان به دنبال تدارک خوب برای المپیک 
2016 هســتیم و چون نخستین بار است که به 
این رقابت هــا می رویم به دنبال بهترین عملکرد 
هســتیم و گوشه چشمی هم به سکو داریم.مدیر 
تیم های ملی والیبال یادآور شــد: در دور جدید 
اردو دو هفته تمرین می کنیــم و بعد از آن برای 
ســفر به ریودوژانیرو و حضور موفق در المپیک 
آماده می شویم.وی خاطرنشان کرد: المپیک برای 
قدرت های والیبال دنیا اهمیت زیادی دارد و تیم ها 
با تمام قوا شرکت می کنند که امیدوارم ملی پوشان 
ایرانی در ریودوژانیرو باز هم چشــم ها را خیره 

کنند و نتایج خوبی به دست بیاورند.

علیزاده: باید در المپیک مدال بگیرم
گروه ورزش : کیمیا علیزاده می گوید که 
با فکــر مدال المپیک تمرین مــی کند و برای 
رسیدن به این مدال تمام تلاش خود را می کند.
ملی پوش المپیکی تکواندو با اشــاره به بهبود 
مصدومیتش، اظهار کرد: در حال حاضر خیلی 
بهتر شده ام و با کمک فیزیوتراپ تیم توانستهام 
بــر مصدومیتم غلبه کنم و خداراشــکر کم کم 
به اوج آمادگی می رســم و تلاش می کنم در 
المپیک در اوج باشم.وی ادامه داد: تمام هدفم 
را روی مدال المپیک گذاشتهام و مدام با خود 
فکر میکنم که من باید به مدال برسم. تمریناتم 
را با فکر مدال انجام میدهم و شــب و روز با 
این فکر کارهایم را انجــام می دهم. امیدوارم 
که این اتفاق به حقیقت بپیوندد و بتوانم اولین 
مدال آوران بانوان ایران باشم.دارنده مدال برنز 
جهان در خصوص تورنمنت یونان و کســب 
مدال طــلای این رقابت ها گفــت: تورنمنت 
یونان برایم روحیه بخش بود و به ایجاد انگیزه 
در من خیلی کمک کــرد. واقعا روحیه گرفتم. 
رقبای خوبی در رقابتها بودند که خوشــبختانه 
با شکســت آنها به فینال رســیدم و در رقابت 
نهایی نیز مبارزه خوبی داشــتم و پیروز میدان 
شدم.وی همچنین در خصوص رقبای المپیکی 
خود اظهار کرد: قرعه سختی در المپیک دارم، 
اما به این قرعــه توجهی ندارم و کار خودم را 
می کنم و تلاش می کنــم که بهترین نتیجه را 
بگیرم. رقبا را به خوبــی آنالیز کرده ام و تمام 
رقبــا از نظر من مهم هســتند و هیچ رقیبی را 
دســت کم نمی گیرم.  علیزاده در پایان گفت: 
شــرایط اردوها خیلی خوب است و امکانات 
فراهم اســت. اردویی در استان های دیگر نیز 
داشــته ایم که این تنوع و تغییر شرایط تمرینی 
به بهتر شدنم کمک میکند. از همه کسانی که به 
من در این راه کمک کردند، تشکر میکنم. همه 
کمــک می کنند تا من بهترین نتیجه را بگیرم و 

امیدوارم رو سفید شوم.

گروه ورزش : کاپیتان تیم ملی ســابر گفت: اردوی مشــترک 
در کمتر از 20 روز تا المپیک و مقابله با شمشــیربازان بزرگ جهان، 

آمادگی ما را افزایش می دهد.
مجتبــی عابدینی در خصوص تمرینات شمشــیربازان المپیکی 
اظهار داشــت: 20 تیر ماه برای برگزاری اردوی مشــترک 6 روزه با 
روســیه، آمریکا، ژاپن و فرانسه راهی آلمان خواهیم شد و پس از آن 
تا زمان اعزام به المپیــک در تهران تمرین خواهیم کرد.وی در ادامه 
افزود: این اردوی مشــترک در کمتــر از 20 روز تا المپیک و مقابله 
باشمشیربازان بزرگ، آمادگی ما را افزایش می دهد، به علاوه با سبک 
کار آنها آشنا می شویم و از تکنیک و تاکتیک آنها استفاده کنیم.کاپیتان 

تیم ملی ســابر با اشاره به مشخص شدن حریفانش در المپیک تاکید 
کرد: در مرحله ســی ودوم با حریف کانادایــی و قهرمان کاپ اروپا 
روبه رو می شــوم، در مرحله 16 نفر با حریفــی از کره جنوبی بازی 
می کنم و برای رسیدن به جمع 4 نفر با برنده فرانسه و نایب قهرمان 
اروپا در سال 2012 از ایتالیا رقابت خواهم کرد. علی پاکدامن نیز در 
ابتدا قهرمان کاپ اروپا از برزیل را پیش رو دارد و سپس با نفر یک 
رنکینگ جهانی از روســیه روبه رو خواهد شد و در صورت برتری 
بر این حریف برای رســیدن به جمع 4 نفر پایانی با برنده روسیه و 
آمریکا دیدار خواهد کرد.وی خاطر نشــان کرد: در اردوی آلمان تیم 
روســیه با ترکیب کامل حضور خواهد یافت و حریفان آمریکایی و 

فرانسوی ما در المپیک نیز در آلمان هستند و به جز کره جنوبی سایر 
رقبای مــا در المپیک را در این اردو خواهیم دید.  عابدینی در ادامه 
با تاکید بر عملکرد کادر فنی تیم سابر گفت: پیمان فخری برای رشد 
اسلحه ســابر زحمت زیادی کشــید و نتایج این تلاش ها بازی  های 
آســیایی 2014 اینچئون و کســب مدال نقره این بازی ها آغاز شد. 
فخری برای گرفتن سهمیه از خیلی از خواسته هایش گذشت. او جزو 
8 داور برتر جهان بود اما به خاطر تیم ملی در بســیاری از مسابقات 
حاضر نمی شــود و در حال حاضر هم به خاطر حضور در کنار تیم 
و کســب دو ســهمیه و موفقیت من و پاکدامن، از حضور در کوبل 

داوری المپیک کنار کشید .

عابدینی: 

اردویمشترکباحریفانالمپیکیآمادگیماراافزایشمیدهد
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اخبار

منهای فوتبال

8

گــروه ورزش : ســرمربی تیــم فوتبــال 
تراکتورسازی می گوید وقتی شکست ایران مقابل 
عراق را به خاطر اتفاقات فوتبال دانست به برخی 
از آقایــان برخورده اســت.امیر قلعه نویی پس از 
تســاوی تیمش مقابل پیکان در دیداری دوستانه 
اظهار کــرد: بازی خوبی را انجام دادیم و به نظرم 
توانســتیم مقابل پیکان خودمان را بســنجیم. باید 
چند بازی تدارکاتی دیگر را انجام دهیم.ســرمربی 
تراکتورســازی با بیان اینکه تمرینات بدنسازی و 
جســمانی تیمش به پایان رسیده گفت: ما در حال 
حاضر تمرینــات تاکتیکی مان را دنبال می کنیم و 
وارد فاز مسابقات شــده ایم. یک بازی تدارکاتی 
انجــام داده ایم و قصــد داریم 3 دیــدار دیگر را 
برگــزار کنیم.قلعه نویی در واکنــش به اینکه گفته 
می شــود آن ها هم خواســتار جذب احسان حاج 
صفی هســتند گفت: حاج صفــی بازیکن بزرگی 
اســت و همه تیم ها خواهان او هستند و ما هم از 
این قاعده مستثنی نیستیم. برای جذب حاج صفی 
باید شــرایط ها به هم نزدیک باشــند.وی درباره 
برگزاری مسابقات جام ملت های اروپا و پیروزی 
فرانســه مقابل آلمان گفت: به نظرم این مسابقات 
تحت تاثیر عوامل بیرونی، سیاســی و امنیتی قرار 
گرفت. حیف شــد که تیمی مانند آلمان و فرانسه 

در ایــن مرحله به هم خوردند و ای کاش این دو 
تیم در دیدار پایانــی به مصاف هم می رفتند. البته 
من طرفدار بازی کرواســی بودم و دوست داشتم 
این تیم به فینال برسد. آن ها روی اتفاقات فوتبال 
شکســت خوردند.قلعه نویی افــزود: برای مثال 
تیم ملــی ایران هم در جام ملت های آســیا روی 
اتفاقات در بازی با عراق شکســت خورد. وقتی 
آن موقــع گفتم که ایران روی اتفاقات شکســت 

خورده به برخی از آقایــان برخورد. گاهی مواقع 
در تورنمنت ها فقــط قابلیت های تیم ها تاثیرگذار 
نیســت و به نظرم آلمان تیم شایســته تری نسبت 
به فرانســه بود. آن ها حملات زیادی داشــتند اما 
فرانســه از موقعیت هایش اســتفاده کرد.سرمربی 
تراکتورســازی همچنین دربــاره اینکه آیا پرتغال 
می تواند فرانســه را شکست دهد خاطرنشان کرد: 
به نظــرم پرتغال تا قبل از ایــن دیدار فقط مقابل 

ولز بازی خوبی را انجام داده بود اما به شــخصه 
دوست داشتم کرواســی و بلژیک به دیدار پایانی 
برسند. نمی توانم از الان بازی فرانسه و پرتغال را 
پیش بینی کنم اما پرتغال مانند بازی های گذشــته 
می تواند با اســتفاده از موقعیت هایش به قهرمانی 
برسد. این مسابقات بازیکنان جوان خوبی داشت 
کــه می توان به بازیکن جوان و 18 ســاله پرتغال 
اشــاره کرد که اخیرا به بایرن مونیخ پیوسته است.
قلعــه نویی درباره اینکه گفته می شــود تیمش از 
میانگین ســنی بالایــی برخوردار اســت و لقب 
پیرمردها را بــه آن ها داده اند اظهار کرد: شــاید 
حرف شــما صحت داشته باشــد اما به قول آقای 
کریمی شناســنامه ها فوتبال بازی نمی کنند. برای 
مثــال بازیکنــی مانند مهدی کیانی بیشــتر از 10 
کیلومتر دوید. هرچند ما تیمی متشکل از بازیکنان 
جوان و باتجربه هســتیم و میانگین ســنی تیم مان 
روی 27 یا 28 ســال است.سرمربی تراکتورسازی 
در پاسخ به این ســوال که آیا می توانند قهرمانی 
لیگ برتر را به دســت بیاورند گفت: امیدوارم این 
اتفــاق بیفتد ، تیم خوبــی داریم و به قهرمانی هم 
فکر می کنیم.او در پایــان درباره حضور در جام 
شــهدا نیز تاکید کرد: در این مسابقات با قدرت به 

میدان می رویم.

گروه ورزش : مربی تیم ملی بسکتبال ایران 
با اشــاره به عملکــرد ایــران در انتخابی المپیک 
گفت: می توانســتیم مکزیک را شکســت دهیم.
مهران شــاهین طبع درباره روند آماده ســازی تیم 
ملی برای حضــور در انتخابی المپیک اظهار کرد: 
تیــم ملی بســکتبال ایران با تغییــری که در خود 
داشــت برای مســابقات انتخابی راهی ایتالیا شد. 
در دو ماه گذشــته شــرایط نســبتا خوبی داشتیم 
و بــا قدرت در همه برنامه ها شــرکت کردیم. در 
مسابقات غرب آسیا خیلی خوب بودیم و به نظرم 
تیــم عملکرد قابــل قبولی داشــت. در تورنمنت 
اطلس هم که نسبت به دوره گذشته شرایط بسیار 
بهتری داشــت عملکرد خوبی داشتیم و تیم روند 
رو به رشــدش را ادامه داد.مربی تیم ملی بسکتبال 
با اشــاره به دیگر برنامه های آماده سازی تیم ملی 
افزود: ما برابر فیلیپین هم دو بازی دوستانه داشتیم 
و به نظرم در این دو مسابقه خوب کار کردیم. بعد 
از این برنامه ها راهی اروپا شدیم و در لتونی برابر 
این کشــور به میدان رفتیم که معتقدم خوب کار 
نکردیم. تیم فراز و نشیب هایی داشت و با نوسان 
بازی می کرد که تلاش ما این بود این نوســان را 
کاهش دهیــم. در همین تورنمنت با نیوزلند بازی 
کردیم که یکی از بهترین بازی های تیم ایران بود. 
ما بدون حــدادی نیوزلند را شکســت دادیم اما 
همین تیم در انتخابــی المپیک فیلیپین را مغلوب 
کرده است. در مجموع معتقدم ملی پوشان در مسیر 
آماده ســازی خوب کار کردند.او درباره عملکرد 
تیم ملی در انتخابــی المپیک گفت: عملکرد یک 
تیم بســکتبال در زمین مســابقه به موارد مختلفی 
بازمی گــردد. ما اختــلاف زیادی با کشــورهای 
اروپایــی داریم به خصــوص در بخش فیزیکی. 

مــا در دقایقی برابر یونان خیلــی خوب بودیم و 
اصلی ترین مســاله ای که باعث افت تیم شــد این 
بود کــه از نظــر فیزیکی به مشــکل خوردیم و 
تحلیل رفتیم. بازیکن پست یک آنها با قامت 198 
ســانتی متر در زمین بود و ایــن کار را واقعا برای 
بازیکنان ما دشوار می کرد.شاهین طبع ادامه داد: ما 
با توجه به این تفاوت ها تمرین های مختلفی انجام 
داده بودیم و بازیکنان نیز واقعاً زحمت کشــیدند. 
ما در مسابقات غرب آسیا و اطلس چین که تیم ها 
از نظر فیزیکی نزدیک بــه ما بودند خیلی خوب 
کار کردیم اما یونان شرایط واقعا متفاوتی داشت. 
در بعضی از پســت ها که تفاوت زیادی داشتیم و 
در برخی پســت ها هم که شــرایط یکسان بود از 
نظــر جایگزینی به مشــکل می خوردیم. حالا در 
کنار این تفاوت مسائل مختلف دیگر بسکتبالی را 
هــم اضافه کنید که در نتیجه تیم تاثیر می گذارد.او 
افزود: فقط ایران این مشکل را ندارد. اکنون ژاپن 
هم کــه یکی از قوی ترین تیم های دهه اخیرش را 
دارد و در طول یک مسابقه عملکردی کاملا منظم 
دارد، برابر حریفــش با 40 اختلاف امتیاز مغلوب 
می شود. فیلیپین چهار بازیکن آمریکای دارد اما به 
تیمی می بازد که بازیکنان ما برابرش برنده شده اند. 
با توجه بــه تفاوت های فیزیکی واقعا رقابت ما با 
کشورهایی اروپایی مثل یونان، کرواسی، لتونی و 
لیتوانی دشــوار است. از طرف دیگر این کشورها 
از نظر مســائل فنــی کاملا به ثبات رســیده اند و 
جایگاه بسکتبالشــان با ما یکسان نیست.مربی تیم 
ملی بســکتبال درباره دیدار برابر مکزیک تصریح 
کرد: ایــن تیم از نظر فیزیکی به مــا نزدیک بود. 
ما شــروع خوبی در این مسابقه نداشتیم. البته این 
را بگویم که مکزیک هم تیم بســیار خوبی است 

و نباید بگوییم حریفی ضعیف برای ما محســوب 
می شــد. ما در پنج دقیقه آخــر کوارتر اول و پنج 
دقیقه اول کوارتر دوم توانســتیم به بازی برگردیم 
و در دقایق پایانی هم کارمان را پیش بردیم اما در 
یک دقیقه آخر اشتباه های زیادی داشتیم که باعث 
شــد نتیجه را واگذار کنیم. به نظرم می توانســتیم 
مکزیک را ببریم.شاهین طبع در پاسخ به این سوال 
که قبول دارد ایــران در دو دقیقه آخر دیدار برابر 
مکزیک هیــچ برنامه ای نداشــت؟ تصریح کرد: 
نه اینطــور نبود. ما در دو دقیقه آخر اشــتباه های 
زیادی داشــتیم،  بازیکنان خسته شده بودند و گل 
نمی زدند و ما جابه جایی هایی داشــتیم که بتوانیم 
روند بازی را حفظ کنیم اما جواب نداد و حریف 
از موقعیت هایش اســتفاده کرد و برنده شد.او در 
پاسخ به این سوال که یکی از همین جابه جایی ها 
تعویض محمد جمشیدی بود که جواب نداد؟ بیان 
کرد: محمد بازیکن توانمندی است و می توانست 
با حضــور در زمین گل بزند. او خیلی خوب کار 
کرده بــود. برابر یونان هم خــوب بود. هر فکر و 
عقل سلیمی  هم این را می گفت که او می تواند به 
تیم کمک کند اما ما قبل از آن اشــتباه هایی داشتیم 
که کارمان را خیلی ســخت کــرده  بود.مربی تیم 
ملی بســکتبال در پاســخ به این سوال که آیا بهتر 
نبود باوئرمان در این مســابقه حساس بیشتر تیم 
را مدیریت می کرد تا ماجرای ناراحتی حدادی به 
وجود نیاید؟ بیان کرد: من بعد از بازی با سرمربی 
تیم صحبت کردم. او نگاهــش به تغییر را عنوان 
کرد که منطقی بود. ابتدا بگویم که این اتفاق خیلی 
خوب مدیریت شد. باوئرمان گفت دلیل تعویض 
سریع حامد این بود که احساس کرده این بازیکن 
از به دلیل آســیب دیدگی اش تحت فشار است و 

سعی کرده تا او را برای جریان بازی حفظ کند.او 
افزود: باوئرمان به خوبی می داند که حامد ســتون 
تیم اســت و در همه جای دنیا شناخته شده است. 
مطمئناً هیچ مربی در این رویداد بزرگ ورزشــی 
نمی خواهــد قدرتنمایی یا بازیکنــش را تخریب 
کنــد. هدفش ایــن بود که حامــد را حفظ کند 
تــا در جریــان بــازی بتواند بهتــر کار کند که 
این اتفاق هــم افتاد و حامــد واقعا خوب کار 
کرد. از طرف دیگــر معتقدم که وقتی تیم روند 
خوبــی ندارد با یــک تغییــر 30 ثانیه ای یا یک 
دقیقه ای می توان شــوکی به بازیکنان ایجاد کرد 
و بــا تغییر روند بازی دوبــاره از نفرات اصلی 
استفاده کرد. با این حال حامد خیلی خوب بود 
و واقعا عملکرد قابل قبولی داشت.شــاهین طبع 
در پاســخ به این ســوال که ایــن رقابت ها چه 
دســت آوردی برای ایران داشــت؟ گفت: ابتدا 
این کــه بازیکنان ما برابر تیــم های قدرتمندی 
به میــدان رفتند اما واقعا برای اینکه بســکتبال 
ما رشــد کنــد و بازیکنان به ثبات برســند باید 
تعداد بازی ها برابر این تیم ها بیشتر شود. کاری 
کــه اکنون چین می کنــد و نزدیک به 25 بازی 
در طول ســال با تیم های قدرتمند دارد. هرچه 
بازی های ما با این تیم ها بیشــتر شود مطئنا رشد 
با ثباتی در بســکتبال خواهیم داشت که می تواند 

به ما کمک کند.

گروه ورزش : سرمربی اسبق تیم ملی گفت: منصوریان کلاسش 
بــالا رفته و دیگر ما را تحویل نمی گیــرد؛ او دیگر فقط کی روش را 
تحویل می  گیرد و ما دیگر بــه درد او نمی خوریم.محمد مایلی کهن 
درباره اینکه گفته می شــود منصوریان از وی درخواست کرده تا او 
شــهباززاده را در اســتقلال نگه دارد، گفت: آقای منصوریان از من 
چنین درخواســتی نکرده چون او کلاســش بالا رفتــه و دیگر ما را 
تحویل نمی گیرد. منصوریان دیگر فقط کی روش را تحویل می  گیرد 
و ما دیگر به درد او نمی خوریم.وی ادامه داد: با این حال در مقطعی 
راهنمایی من باعث شــد که تغییراتی در کار منصوریان ایجاد شود. 
من آن زمان مربی تیم ملی بودم و او می خواست به گیلانک سنگاپور 
برود و تقریبا شــرایط امروز شــهباززاده را داشت. با این تفاوت که 
الان در قرارداد شــهباززاده بندی وجود دارد که می تواند برود اما در 
قرارداد منصوریان خبــری از این بندها نبود.مایلی کهن گفت: در هر 
صورت آن زمان منصوریان را راهنمایی کرده و بعدا اتفاقات دیگری 
افتاد. او بازیکن تیم ملی بود و من منصوریان را در آن مقطع دعوت 
نکردم چون اعتقاد داشــتم اســاس کار تیم ملی، باشگاه ها هستند و 
باید بین تیم  ملی و باشــگاه ها تعامل باشــد چون در غیر اینصورت 
تیم ملی هم وجود ندارد.ســرمربی سابق تیم ملی گفت: در آن زمان 
منصوریان با باشگاه اســتقلال مشکلاتی داشت و من اعلام کردم تا 
این مشــکل حل نشود این بازیکن را به تیم ملی دعوت نمی کنم. او 
حتی بــه اردوی تیم ملی آمد و من به خودش هم گفتم تا زمانی که 
اســتقلال از او راضی نباشــد به تیم ملی دعوتش نخواهم کرد و از 
وی خواستم تا برود و مشــکلش را حل کند.وی افزود: به هر حال 
چیزی که به ذهنم می رســید به نفع خودش و باشــگاه است را ارائه 
کردم و به او گفتم به برخی مســائل عمل کند تا مشکلش حل شود. 
او جــزو بازیکنان دعوت شــده من بود و به او گفتــم تا زمانی که 
مشکلش حل نشود به خاطر اســتقلال به تیم ملی دعوتش نخواهم 
کرد. بعدا مشکل او حل شــد و ما هم او را کمک کردیم.مایلی کهن 
تأکید کرد: الان هم وضعیت شــهباززاده به همین شــکل است با این 
تفاوت که اگر بخواهد برود مشــکلی بــرای او وجود ندارد. با این 
حال شــهباززاده به من لطف دارد و بعضا با من مشــورت می کند. 
او حتــی به من زنگ زد و نظرم را خواســت که من در پاســخ به 
درخواست شــهباززاده گفتم تمایل دارم یک ســال قراردادی که با 
اســتقلال دارد، در این تیم بماند. سجاد یک پسر باشخصیت، نجیب 
و دوست داشــتنی است و در این دو ســه سالی که اسم و رسمی به 
دســت آورده کوچکترین تغییری در رفتار او مشاهده نشده و حتی 
از لحاظ ظاهر نیز ســاده تر شده اســت. این نشان دهنده شخصیت 
خاص این جوان دوست داشتنی اســت و من به او گفتم بمان چون 
برای خودت بهتر اســت. هر چند که من در اینگونه مســائل به فکر 

منافع ملی هســتم و هیچ گاه رنگ ها را نمی بینم.کارشــناس فوتبال 
ایران در مورد اینکه آیا این مســیری که فوتبالیست های ایرانی برای 
رفتن به ترکیه انتخاب می  کنند درســت است یا خیر، گفت:  در اینکه 
ترکیه فوتبالش از ما جلوتر اســت شکی نیست. آنها الان سال هاست 
از مــا جلو افتاده اند و از لحاظ امکانات با ما قابل قیاس نیســتند اما 
بعضــا بازیکنان ایرانی که به ترکیه رفته اند موفق نبوده اند که این هم 
برمی گردد به نوع قراردادی کــه می بندند.وی افزود: نمی توان گفت 
فوتبال ترکیه مدرن نیســت و فکر می کنم این مشــکلات به خاطر 
واســطه ها و نوع بســتن قرارداد برای بازیکنان ایرانی ایجاد می شود 
در غیــر اینصورت بازیکنان بزرگی مانند نانی یا اشــنایدر در ترکیه 
بازی می کنند و این حاکی از این است که فوتبال این کشور حساب 
و کتاب دارد اما اکثر بازیکنــان ما مثل حامد کاویان پور که به ترکیه 
رفت امروز دیگر از او هیچ نام و نشانی نیست. هر چند که بازیکنانی 
ماننــد خاکپور و بختیاری زاده هم به ترکیــه رفتند و موفق بودند اما 
در مجمــوع بازیکنان ایرانی در این کشــور عملکرد موفقیت آمیزی 
نداشــتند. یعنی نه به فوتبال شــان کمک شد و نه عایدی برای آنها د 
اشــت و هیچ پولی به دست نیاوردند.مایلی کهن در مورد چالشی که 
در هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال برای انتخاب دبیر و نایب رئیس به 
وجود آمده، گفت: چالش را خودمان به وجود می آوریم و این چالش 
نیست. وقتی الان دکتر اسدی کارهای دبیر کلی را انجام می دهد یعنی 
دبیرکل در فدراسیون هســت. من بعید می دانم این اتفاقات صحت 
داشــته باشد و مطمئنا هیأت رئیسه هم با هم هماهنگ هستند و فکر 
نمی کنم مشکلی باشد.وی افزود: در مجموع فکر می کنم تغییراتی در 
فدراسیون اعمال نشده و فقط جای کفاشیان و تاج تغییر کرده چون 
سیاســت ها همان سیاست های سابق اســت. یعنی مثل سابق تاج به 
شــدت از کی روش حمایت می کند با وجود آنکه کی روش در ایران 
نیســت و وقتی هم برمی  گردد برای اینکه بگوید خســته ام همه را 
به رگبــار می بندد.مایلی کهن گفت: چطور هیچکس رفت و آمدهای 
کــی روش را پیگیری نمی کند.اگر قرار بــود کی روش مربی پروازی 

باشد الان محاسبه کنید که او چند روز در سال ایران است و این در 
حالی اســت که او حقوق می گیرد که در ایران باشد. متأسفانه ساکت 
هم هنوز نیامــده صادقانه صحبت نمی کند و می گوید پدر کی روش 
مریض اســت. لااقل اگر کی روش بــه مرخصی می رود از مرخصی 
بدون حقوق اســتفاده کند.وی درباره بازگشت دوباره جاسم کرار به 
فوتبال ایران گفت: بر اســاس کدام قانون کرار دوباره به ایران آمده و 
قرارداد می بندد. او بارها به فوتبال ما و کشــور ایران توهین کرده و 
پولش را هم گرفته است. حالا هم جای دیگر او را نخواسته و دوباره 
به فوتبال ما برگشــته است. همین که هر زمان که می خواهند او می 
آید یعنی جــای دیگری او را نمی خواهند. کجــای دنیا یک آدم به 
کشور دیگر توهین می کند و پول می گیرد و دوباره برمی گردد؟مدیر 
فنی ســابق تیم امید در مورد سفرهای کفاشیان که این روزها بیش از 
حد معمول است، تأکید کرد: کفاشیان برای سفرها بدنش آماده است. 
او دومیدانی کار اســت و سال ها رئیس فدراسیون دومیدانی بوده اما 
از وقتی که به فوتبال آمده دیگر دلش نمی خواهد برود. ذات فوتبال 
این اســت که هر کسی وارد آن می شود دیگر دلش نمی خواهد برود 
حتی اگر تخصص آن را نداشته باشد.وی افزود: کفاشیان از بد حادثه 
آمد و بیش از هشــت سال رئیس فدراسیون بود. خودش هم دوست 
نداشــت که رئیس شــود و بارها اعلام کرده بود اما با اینکه هشت 
ســال در فوتبال بوده به اندازه یک سال یک فردی که عاشق فوتبال 
است اطلاعاتی از این ورزش ندارد چون فوتبال را دوست ندارد اما 
ســفر آدم را قلقلک می دهد و معمولا سفرها دوست داشتنی هستند.

مایلی کهن درباره رقابت های یورو 2016 نیز تأکید کرد: حیف که از 
یورو فقط یک سری صحنه های خاص پخش می شود و بازی ها هم 
که تمام می شود فقط صحبت می کنیم. اتفاقا طی دو سه روز گذشته 
 zdf از طریق ماهواره همسایه بازی آلمان و فرانسه را از طریق شبکه
دیدم و واقعا مســائل انســانی زیادی در همین فوتبال وجود داشت 
کــه آدم از آن لذت می برد بعد ما اینجا جوانان شایســته خودمان را 
هم سانسور می کنیم آن هم توســط برنامه های خاص که کی روشی 
پور و دیگران ترتیب می دهند.وی یادآور شــد: چــرا جوانانی مثل 
خاکپور که از همه نظر حتی از لحاظ شخصیتی بی نظیر هستند نباید 
به تلویزیون بروند؟ خاکپور در رقابت های انتخابی امید صحبت هایی 
را در نشســت خبری انجام داد که همه خبرنگارهای ژاپنی برای او 
دســت زدند اما اینجا مدام کارهایی که کی روش انجام داده را پخش 
می کنند و می گویند این ناشــی از تعصب اوســت.مایلی کهن عنوان 
کرد: در هر صورت از رقابت های یورو و احترام خاص تماشــاگران 
به هم که گاها در کنار هم نشسته و بازی ها را تماشا می کردند لذت 
برده و مسائل آموزنده زیادی را دیدم و به شخصه تأسف خوردم که 

چه زمانی می خواهیم به این مراحل برسیم.

شاهین طبع: می توانستیم مکزیک را ببریم

سفرهای فوتبال کفاشیان را قلقلک می دهد!

مایلیکهن:کلاسمنصوریانبالارفتهوفقطکیروشراتحویلمیگیرد!

قلعه نویی: 

وقتی شکست ایران به عراق را به خاطر اتفاقات فوتبال دانستم به برخی از آقایان برخورد


